
Referat bestyrelsesmøde den 21. august 2024  
 
Til stede 
 
Fraværende , Raghav  Martin Wulff
 
Inden dagsorden  
Simone har modtaget en del gamle mapper fra tidligere formand. Mapperne foreslås lagt i 
Pelican selv storage, samt evt. scannet.  
Skal projekt om at få tingene scannet også omfatte andet arkiv.  
 
Beslutning: Dokumenterne bliver lagt i lagerrum. Når der er mere tid til sagsbehandling, 
bliver dokumenter arkiveret elektronisk.  
 

1) Punkt om kloakkerne 
Gennemgang af HHs notat. Det er besluttet at den beskrevne procedure for eventuelle 
skader følges fra nu af.  
 

2) Punkt om servitutterne 
Servitutsudvalget udarbejder procedure for fremtidige håndtering af sager.  
 

3) Punkt om parkering på Rovsingsgade 
Der er besluttet, at det drøftes med teknisk udvalg.  
 

4) Punkt om status på muren 
Jannik tager fat i Noah ift. at få styr på døren. HVis der ikke kan findes et billigere tilbud, så 
tager vi det der findes.  
Poul fortæller om pladsen. Der ses på petanque banen.  
 

5) evt.  
kort snak om investering af foreningens likviditet.  
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